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Takk for koselig brev. 
Ja nå er vi igang igjen, og egentlig er det ganske så greit. 
Vi har hatt vår første møte med årsmelding og rekneskap. 
Vi hadde besøk av husflidkonsulenten i vårt område, Siv Dragesund (se foto). Hun er datter 
til ett av medlemmene i klubben. Hun ville snakke om «Husfliden mer enn bunad?» 
Hun fortalte levende og morsomt om div. Husflid, om økonomi i håndarbeid, om bunadsøm, 
strikking, trearbeid m.m. 
Sender med et gammelt foto av vår bunad; Sunnmørsbunaden. Her kan du se meg, min mor 
og min datter i like bunader. Min datter er femti år nå så det er noen år siden. 
Det andre bildet er coveret på strikkeoppskrift fra Raumagarn. Om du ser likhet med jenta på 
bildet og min datter så er det helt riktig; det er samme person. Oppskriftshefte blir fortsatt 
brukt. 
Denne uken har jeg vært på ISO/DISO-møte. Veldig nyttig. Har dere slike møter? 
Vi har et langt distrikt så det er ikke så ofte vi kan møtes. Nyttig å få tips om det ene og det 
andre. 
Ser dere har vært litt i tvil om hvilke prosjekt dere skal velge, og det er diskusjon hos oss 
også. Vi støtter internasjonalt, som tidligere nevnt, Dorcas hus. Lokalt har vi etterhvert 
antagelig landet på en samtalegruppe for flyktninger. 
Ang. sommeren så forsvant den på et blunk. Vi har hatt besøk av familie og vi har hatt 
småturer på bil og båt. Jeg er så gammel at jeg synes turer i nærmiljøet er minst stressfritt. 
Til helgen tar vi likevel tur til Bergen, og satser på bra vær. Bergen er den byen med mest 
regn, men vi håper det beste. 
Ønsker deg og klubben en fin og fargerik høst. 
Mvh 
Ingrun 
Brattvåg IW 

 

 

 

 

 

 


